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Pabianice, dnia 31.07.2024 r. 

 

Pani  

Iwona Marczak 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Pabianicach 

 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 22.07.2024r w sprawie budowy chodnika wzdłuż 

ścieżki rowerowej łączącej Osiedle Bugaj z Osiedlem Piaski. uprzejmie informuję, że 

problematyka ta jest mi znana. Budowa chodnika w tej lokalizacji generować będzie duże 

koszty. Szacujemy bowiem, że same prace budowlane mogłyby pochłonąć około 

1 200 000,00 zł brutto. Do tego należy doliczyć wykonanie projektu budowlanego wraz z 

przeprowadzeniem niezbędnej procedury przetargowej. W miarę dostępnych środków 

finansowych sukcesywnie realizujemy inwestycje drogowe. Sytuacja budżetu miasta w 

bieżącym roku jest trudna, dlatego też wspomagamy się pozyskiwaniem środków zewnętrznych 

na realizację różnych inwestycji. W chwili obecnej czekamy na ogłoszenie w sprawie naboru 

wniosków na finansowanie inwestycji drogowych. 

 

 

PREZYDENT 

MIASTA  PABIANIC 

 

Grzegorz Mackiewicz 

 

 

 

 

 

 

 


